
OBČINA ČRENŠOVCI 
Občinski svet 
 

 
Z A P I S N I K  

7. seje Občinskega sveta Občine Črenšovci, ki je bila dne, 17. 7. 2019 ob 18. uri,  
v sejni sobi Kleklovega doma v Črenšovcih. 

 
 
Sejo je vodila županja Vera Markoja in ugotovila, da so prisotni naslednji člani Občinskega sveta: Miha Horvat,  
dr. Matej Kolenko, Marija Ternar, Irena Nerad, Dušan Utroša, Jožica Vaupotič, Romana Lebar, Milan Gabor, 
Goran Maučec, Boris Kreslin, mag. Roman Kolenko, Dominik Horvat in Anton Radman. 
Odsotni: Damijan Hozjan in Ludvik Horvat. 
Ostali prisotni: Denis Vuk in Jasmina Kuzma pri Ad/4, Jožica Cigan in Stanko Lebar - občinska uprava in Sabrina 
Kolenko - predstavnica medijev.  
 
Ad/1  
Županja Vera Markoja je ugotovila, da je prisotnih 13  članov OS, da je OS sklepčen in pod 
 
Ad/2 
predlagala naslednji DNEVNI RED: 

1. Ugotovitev prisotnosti članov Občinskega sveta Občine Črenšovci, 
2. Določitev dnevnega reda 7. seje Občinskega sveta Občine Črenšovci, 
3. Pregled in potrditev zapisnika 6. redne seje Občinskega sveta Občine Črenšovci, 
4. Obravnava pobude za izdelavo Občinskega podrobnega prostorskega načrta za goveji hlev na 

Gornji Bistrici, 
5. Obravnava in sprejem dopolnitve Letnega načrta ravnanja z nepremičnim premoženjem Občine 

Črenšovci za leto 2019,  
6. Seznanitev z dopisom v. d. direktorja Javnega zavoda Pomurske lekarne Murska Sobota in 

zaposlenih v Pomurskih lekarnah, 
7. Tekoče zadeve in 
8. Vprašanja in pobude članov občinskega sveta, 

 
ki so ga člani OS soglasno sprejeli.   
 
Ad/3 
Županja je podala pregled zapisnika in realizaciji sklepov 6. seje OS, ki je bila 12.6.2019. Pripomb na zapisnik ni 
bilo. 
 
Soglasno je bil sprejet  SKLEP štev. 0320-07/2019-63: 
Občinski svet Občine Črenšovci potrdi zapisnik 6. seje, ki je bila 12. 6. 2019.  
 
Ad/4 
Denis Vuk je predstavil pobudo za začetek postopka priprave OPPN za goveji hlev na Gornji Bistrici za namen 
gradnje kmetijskih objektov na kmetijskih zemljiščih s parcelnimi številkami 545, 546 in 548/2 vse k.o. Gornja 
Bistrica in povedal, da nameravata zgraditi hlev za krave molznice in mlado živino tlorisne velikosti 50 x 22 m, ker 
na trenutni lokacije kmetije na Melincih ni več možnosti za nadaljnjo širitev. 
 
Mag. Roman Kolenko, član OS in predsednik VO Gornja Bistrica, je povedal, da je VO imel sejo 15.7.2019, 
vendar se člani niso opredelili do pobude ampak odločitev prepuščajo občinskemu svetu, izrazili pa so pomisleke 
glede pristopa k zadevi, saj zemljišča še niso v lasti investitorja.  
 
V razpravi so sodelovali Dominik Horvat, Dušan Utroša in Anton Radman, ki so soglašali, da se pristopi k pripravi 
OPPN, saj so bili mnenja, da so poljedelstvo, živinoreja in voda prihodnost.  
 



Člani OS so soglasno sprejeli SKLEP štev. 0320-07/2019-64: 
Občinski svet Občine Črenšovci soglaša, da se pristopi k pripravi Občinskega podrobnega prostorskega 
načrta (OPPN) za goveji hlev na Gornji Bistrici za namen gradnje kmetijskih objektov na kmetijskih 
zemljiščih s parcelnimi številkami 545, 546 in 548/2 vse k.o. Gornja Bistrica 
 
Ad/5 
Županja Vera Markoja je predstavila dopolnitve Letnega načrta ravnanja z nepremičnim premoženjem Občine 
Črenšovci za leto 2019.  
 
Razprave ni bilo. 
 
Člani Os so soglasno sprejeli SKLEP štev. 0320-07/2019-65: 
Občinski svet Občine Črenšovci sprejme predlog dopolnitve Letnega načrta ravnanja z nepremičnim 
premoženjem Občine Črenšovci za leto 2019.  
 
Ad/6 
Člani OS so se seznanili z dopisom v.d. direktorja Javnega zavoda Pomurske lekarne Murska Sobota, dopisi  
zaposlenih v Pomurskih lekarnah in dopisom župana MO Murska Sobota. O gradivu niso razpravljali, saj stališče 
sprejeto na prejšnji seji ni spremenjeno. 
 
Na vprašanje svetnika Dušana Utroša ali so znana stališča ostalih pomurskih občin, je županja povedala, da 
uradno ne, neuradno pa so stališča podobna našemu. 
 
Ad/7 
Županja Vera Markoja je člane OS seznanila z naslednjim: 

 na razpisu LAS je občina bila uspešna, vendar so se sredstva zmanjšala za cca 12.900,00 EUR; 

 v teku je notranja revizija poslovanja občine v letu 2018; 

 objavljeno je študentsko delo za košnjo javnih površin in ostala dela na vzdrževanju javnih površin; 

 pripravljajo se cenitvena poročila stanovanj, kmetijskih in gozdnih zemljišč v last občine; 

 objavljeno bo javno naročilo sanacije ČN Bistrica; 

 opravljena je bila primopredaja izvedenih del pri Vaškem domu na Gornji Bistrici. 

 
Ad/8 
Irena Nerad, članica OS, je predlagala v imenu invalidov, da se na avtobusni postaji pri pošti v Črenšovcih 
postavijo klopi in da se Direkciji za ceste predlaga, da bi avtobusna postajališča v Črenšovcih, v smeri za 
Lendavo in Mursko Soboto, bila postavljena bliže ena drugi, saj zdajšnje razdalje predstavljajo oviro starejšim 
občanom in invalidom. 
 
Županja Vera Markoja je pojasnila, da so klopi pri avtobusni postaji v Črenšovcih predvidene in se bodo nabavile 
istočasno z nabavo klopi pri gasilskem domu v Črenšovcih. 
 
Dušan Utroša, član OS, je predlagal, da se Direkcijo za ceste opozori na pogostejšo košnjo ob regionalni cesti. 
Povedal je, da se je nanj obrnil predsednik NK Črenšovci glede potrebe po dodatnih finančnih sredstvih, ki bi jih 
NK potrebovali pri realizaciji programa oz. tekmovanj in ga opozoril na problematiko košnje nogometnega igrišča 
in okolice.  
 
Jožica Vaupotič, članica OS, je ponovno vprašala kdaj bo urejena javna razsvetljava v ulici Za logom, v 
Črenšovcih. 
 
Mag. Roman Kolenko, član OS, je zaprosil za nabavo več zalivalk za rože na pokopališču na Gornji Bistrici, saj 
sta trenutno samo dve. Zanimal ga je tudi status kolesarskih stez, južne kolesarske steze Občina Beltinci – 
Občina Črenšovci in kolesarske steze Lendava – Velika Polana – Črenšovci. 
 
Županja Vera Markoja je pojasnila, da sta nosilni občini pri projektih kolesarskih stez Občina Beltinci in Občina 
Velika Polana in da imamo naše projekte v pripravi, tako da bomo v letu 2020 lahko pričeli z investicijama.   



Miha Horvat, član OS, je: 

 postavil vprašanje vzpostavitve Wi-Fi omrežja v občini, glede na uspešnost občine na javnem razpisu 
WIFI4EU; 

 opozoril na že  dano pobudo o pripravi skupnega koledarja;  

 vprašal ali bodo ob letošnjem državnem prazniku in občinski prireditvi v počastitev 100-letnice združitve 
prekmurskih Slovencev z matičnim narodom izobešene zastave ob magistralni cesti v Črenšovcih; 

 opozoril na neurejenost bankin ob lokalnih cestah in s tem na nevarnost za udeležence cestnega prometa; 

 predlagal, da se zaradi problematike košenj, tako na igriščih kot drugod, razmišlja o dodatnih zaposlitvah; 

 predlagal, da se pristopi k izdelavi CPS – celostne prometne strategije, ki ni nujno, da je izdelana po 
metodologiji, je pa pogoj za prijavo na  marsikateri javni razpis s področja infrastrukture; 

 predlagal, da se prostor poleg sejne sobe uredi za namen poročne dvorane. 
 
Županja Vera Markoja je povedala, da je občina določila točke vzpostavitve Wi-Fi in da je naš strošek postavitve 
infrastrukture. Priprava skupnega koledarja je zaupana zaposleni na javnih delih. Za montažo nosilcev za zastave 
na električne drogove moramo zaprositi za dovoljenje. 
 
Borisa Kreslina, člana OS, je zanimala izkoriščenost medgeneracijskega centra v Črenšovcih. 
 
Županja Vera Markoja je povedala, da se v medgeneracijskem centru izvaja rekreativna telovadba pod 
strokovnim vodstvom ZD Lendava, v jeseni se planira izvedba brezplačnega tečaja angleškega jezika za občane, 
ki so zaposleni, koristi ga tudi za izvedbo predavanj Čebelarsko društvo in je na razpolago tudi ostalim društvom 
za izvajanje njihovih dejavnosti. 
 
 
Ker je bil dnevni red izčrpan, je županja sejo zaključila ob 19.05. 

 
Seja je posneta z diktafonom in shranjena  na spominskem mediju, ki se hrani v upravi Občine Črenšovci. 
 
 
Zapisala:                             Sejo vodila: 
Jožica CIGAN                                                              Vera MARKOJA, županja 
 

 

 


